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Protokół nr 12/2008 
z odbytej w dniu 19 listopada 2008 roku 

SESJI 
RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych  
w obradach udział wzięło15 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 
3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pan mgr inŜ. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów. 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Porządek obrad: 
 

I.  Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej. 
II.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  
III.  Interpelacje i zapytania radnych.   
IV.  Podjęcie uchwał: 

- w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za wykonanie 
obowiązku w zakresie zbierania i pozbywania się odpadów komunalnych, przejętych 
przez gminę Cieszanów na podstawie akceptacji mieszkańców wyraŜonej  
w przeprowadzonym w dniu 20 maja 2007 r. referendum gminnym 

- w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta do wymiaru podatku rolnego na rok 2009,  
- w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2009 rok, 
- w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2009 r.  
- w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta  

i Gminy Cieszanów, 
- w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia prowadzonych przez gminę 

Cieszanów przedszkoli publicznych,  
- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 r.  
- w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego,  
- w sprawie zmian do uchwały nr 6/XIX/08 w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta  

i Gminy Cieszanów na rok 2008 z dnia 29 lutego 2008 roku.  
- w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów,  
- w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr 80/XXVIII/08 Rady Miejskiej  

w Cieszanowie z dnia 29 października 2008 r. w sprawie uchwalenia programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2009 rok 

V. Wnioski i oświadczenia radnych. 
VI.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

VII.  Zakończenie obrad  XXIX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  
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Ad. I pkt. 1 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył XXIX 
sesję zwyczajną Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych, Sołtysów oraz 
zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 15 Radnych -  quorum zgodne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. I pkt. 2. 
 
Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Dodał, iŜ do porządku obrad 
zostanie włączone dodatkowe trzy projekty uchwał:  

 
− w sprawie zmian do uchwały nr 6/XIX/08 w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta  

i Gminy Cieszanów na rok 2008 z dnia 29 lutego 2008 roku,  
− w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów,  
− w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr 80/XXVIII/08 Rady Miejskiej w 

Cieszanowie z dnia 29 października 2008 r. w sprawie uchwalenia programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2009 rok. 
 
 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod 

głosowanie, w wyniku którego został on przyjęty jednomyślnie, głosami 15 „za”. 
 
Ad. I pkt. 3. 
 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokół z XXVIII 
sesji, który był wyłoŜony do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do powyŜszego 
prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iŜ protokół z ostatniego 
posiedzenia Rady Miejskiej został przyjęty jednomyślnie, głosami 15 „za”. 
 
Ad. I pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 
Sesjami Rady Miejskiej oraz sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Cieszanowie 
za 2007 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 
zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie  – załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Następnie Prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 
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Ad. IV.  Podjęcie uchwał.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował 
zebranych, iŜ na posiedzeniu Komisji BudŜetowej Pan Zdzisław Kasperski Przewodniczący 
Komisji BudŜetowej podjął dyskusje na temat omawiania i opiniowania uchwał. Dodał, iŜ na 
komisjach jest tak, iŜ kaŜda komisja omawia i opiniuje wszystkie uchwały, a powinna 
opiniować uchwały związane z dziedziną danej komisji. Kolejno Przewodniczący 
zaproponował, aby w zaproszeniu na sesję przy uchwałach był zapis, która komisja opiniuje 
daną uchwałę. 
 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 
wykonanie obowiązku w zakresie zbierania i pozbywania się odpadów 
komunalnych, przejętych przez gminę Cieszanów na podstawie akceptacji 
mieszkańców wyraŜonej w przeprowadzonym w dniu 20 maja 2007 r. 
referendum gminnym - załącznik nr 6 do protokołu. 

 
Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który poinformowała zebranych, iŜ 

wyjaśnienia do przedmiotowej przedstawi w postaci tabel i wykresów – załącznik nr 7 do 
protokołu. 

 
Na sali obrad nieobecny Radny Wojciech Świzdor, obecnych jest 14 radnych. 
PowyŜsza uchwała otrzymała pozytywną opinię Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie  
i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 1 Radny. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta do wymiaru podatku rolnego na rok 2009,  
- załącznik nr 8 do protokołu. 

 
Burmistrz Zdzisław Zadworny przedstawił uzasadnienie do przedmiotowej uchwały – 

załącznik nr 9 do protokołu. 
Na salę obrad powrócił Radny Wojciech Świzdor, obecnych jest 15 radnych. 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji BudŜetowej i uzyskał 
pozytywną opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 15 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2009 rok, - 
załącznik nr 10 do protokołu. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny przedstawił projekt 
uchwały. 

Kolejno głos zabrał Radny Zygmunt Lesiczka, który zapytał o moŜliwość 
przekwalifikowania chlewików na Osiedlu w Nowym Lublińcu, gdyŜ emeryci , którzy kiedyś 
byli rolnikami trzymają tam drób lub trzodę chlewną, a obecnie muszą płacić za to jako za 
garaŜ, a stawki od nieruchomości są duŜo większe. Zapytał równieŜ o kwotę w §1 ust. 2 lit. d, 
według niego kwota 4,01 za prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania 
świadczeń zdrowotnych jest za niska. 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów odpowiadając na pytanie poinformował, iŜ nie 
moŜna przekwalifikować emerytów, aby płacili jak rolnicy, gdyŜ oni traktowani są jako 
właściciele nieruchomości.  

A jeśli chodzi o kwotę z §1 ust. 2 lit. d, za prowadzenie działalności gospodarczej  
w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych jest to maksymalna kwota jaka moŜna 
pobierać. 
 

W związku w pozytywną opinią Komisji BudŜetowej Przewodniczący poddał projekt 
uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ uchwała została przyjęta głosami: „za” – 14 Radnych, 
„przeciw” – 1 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Kontynuując Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
2009 r.  - załącznik nr 11 do protokołu. 

 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji BudŜetowej i uzyskał 

pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 1 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki ogłosił 10 minut 
przerwy. 
 

Głos zabrał Radny Pan Zygmunt Lesiczka, który poprosił Radnych Rady Miejskiej  
w Cieszanowie oraz zaproszonych gości o składkę dla rodziny z Lubaczowa, gdyŜ w dniu 
18.11.08 r. w Norwegii nagle zmarł mieszkaniec Lubaczowa i rodzina nie ma środków na 
ściągnięcie zwłok, a koszt ściągnięcia zwłok to ok. 40 tys. zł. śona zmarłego to była 
pracownica poczty w Lubaczowie i mają trójkę dzieci. 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Miasta i Gminy Cieszanów, - załącznik nr 12 do protokołu. 

 
Przewodniczący Pan Edward Batycki odczytał opinię Sanepidu do powyŜszej uchwały – 
załącznik nr 11 do protokołu. 
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji BudŜetowej Pan Zdzisław Kasperski, który 
przedstawił swoje uwagi na temat zapisów w przedmiotowej uchwale. Zaproponował aby 
zmienić zapis § 4 pkt. 2 uchwały, zamiast zapisu Zakład Usług Komunalnych wpisać 
jednostka wywozowa.  

 
Na sali nieobecny Radny Pan Marian Pachołek, obecnych 14 Radnych. 
 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i uzyskał pozytywna opinię. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały ze zmianą § 4 pkt. 2 pod głosowanie i stwierdził, iŜ 
został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 
Radny. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 
 

- w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia prowadzonych przez gminę 
Cieszanów przedszkoli publicznych, - załącznik nr 13 do protokołu. 

 
Głos w sprawie zabrał Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów Pan Janusz 

Mazurek, który poinformował zebranych, iŜ zmiana uchwały wynika z interpretacji 
Wojewody. W uchwale został zmieniony zapis „opłata stała” na „świadczenia” oraz została 
zapisana „opłata za świadczenie w wysokości do 70 zł”, gdyŜ rzadko się zdarza, aby dziecko 
uczęszczało cały miesiąc, a jeśli dziecko nie korzysta z przedszkola to o te dni 
proporcjonalnie zmniejsza się opłatę. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie, który otrzymał pozytywną 
opinie Komisji ds. Oświaty i Kultury  i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 14  
Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
Na sale obrad powrócił Radny Pan Marian Pachołek, obecnych jest 15 Radnych. 
Następnie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian do budŜetu na 2008 r.- załącznik nr 14 do 
protokołu. 
 

Pan Burmistrz uzasadnił podjęcie uchwały. Kolejno złoŜył formalny wniosek o zmianę 
zapisu § 2 pkt. 1 lit. d, aby zmienić zapis „remont” na „przebudowa”. Uzasadnił, iŜ jest to 
konieczne z uwagi na złoŜony wniosek na Przebudowę ciągu drogi Cieszanów-Nowe Sioło-
ZałuŜe. Dodał, iŜ szansa na otrzymanie środków na przebudowę tego ciągu drogi jest jak 1:5, 
gdyŜ co piaty Samorząd otrzyma dotacje na złoŜony wniosek. 

 
Na Sali obecnych 13 Radnych, nieobecny Radny pan Wojciech Świzdor oraz Radny Pan 

Piotr Bielko. 
 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji BudŜetowej i uzyskał 

pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie  
i stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
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Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

− w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, - załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Na sali obrad obecnych 12 Radnych, salę obrad opuścił Radny Pan Tadeusz Nicpoń. 
 
Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji BudŜetowej i otrzymał 
pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i 
stwierdził, iŜ został on przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 
„wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 
Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 

− w sprawie zmian do uchwały nr 6/XIX/08 w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta  
i Gminy Cieszanów na rok 2008 z dnia 29 lutego 2008 roku, - załącznik nr 16 do 
protokołu. 

 
Na sali obecnych jest 12 Radnych, salę opuścił Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Cieszanowie Pan Edward Batycki. 
 
Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak poddał projekt uchwały pod 
głosowanie, który otrzymał pozytywna opinię Komisji BudŜetowej i stwierdził, iŜ został on 
przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 
Na salę obrad  powrócił Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward 
Barycki, obecnych jest 13 Radnych. 
 
Następnie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Cieszanów, - załącznik nr 17 do 
protokołu. 

 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 
Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały nr 80/XXVIII/08 Rady Miejskiej  
w Cieszanowie z dnia 29 października 2008 r. w sprawie uchwalenia programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2009 rok, - załącznik nr 18 do 
protokołu. 

 
Głos w sprawie zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który poinformował 

zebranych, iŜ zmiana uchwały dotyczy dowozu uczniów niepełnosprawnych. Wyjaśnił, iŜ na 
ostatniej sesji kiedy była podejmowana wcześniejsza uchwała kwota na dowoŜenie do szkoły 
specjalnej w Oleszycach była niŜsza, gdyŜ dowoŜony był jeden uczeń z Dachnowa. Okazało 
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się, iŜ w Cieszanowie jest takŜe dziecko niepełnosprawne, które będzie uczęszczało do szkoły 
specjalnej w Oleszycach i koszty dowoŜenia wzrosną. DowoŜenie zostało zlecone szkole w 
Oleszycach, gdyŜ my jako gmina nie będziemy w stanie dowieść wszystkie dzieci 
niepełnosprawne do szkoły na czas. Obecnie dowozimy dwójkę uczniów do klasy specjalnej 
do Cieszanowie oraz jedno dziecko niepełnosprawne do Lubaczowa. 
 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iŜ został on przyjęty 
głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 
 
 
Ad. V.  Wnioski i oświadczenia radnych. 
  

Głos zabrał Radny Pan Zygmunt Lesiczka, który poinformował zebranych, iŜ dla 
rodziny w Lubaczowie uzbierał kwotę 360 zł. Następnie zapytał o ulotkę Przejrzysta Polska, 
dlaczego pod hasłem przewidywalność jest obrazek przedstawiający szczura a potem małpę, 
co autor miał na myśli. Dodał, iŜ on jako Radny czuje się obraŜony. 

Zdzisław Zadworny odpowiadając poinformował, iŜ to nie Gmina przygotowywała tą 
ulotkę i skontaktuje się z autorem i postara się to wyjaśnić. 
 

Kolejno głos zabrał Radny Pan Jan Łach i zapytał o remont drogi Cieszanów - Brusno-
Horyniec oraz zapytał o remont drogi powiatowej przez wieś Nowy Lubliniec  

Odpowiadając Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów odpowiadając poinformował, iŜ 
to pytanie powinno być skierowane do Wójta z Horyńca, gdyŜ to gmina Horyniec nie chce 
współfinansować remontu drogi Cieszanów – Brusno – Horyniec. Dodał, iŜ jeśli chodzi o 
drogę przez wieś Nowy Lubliniec jest w planie remont części tej drogi, a w poniedziałek 22 
listopada ma być posiedzenie Komisji Rolnictwa w Powiecie i wtedy zostanie podjęcta 
decyzja. 

Zdzisław Zadworny odpowiadając na pytanie radnego Zygmunta Lesiczki 
poinformował, iŜ to nie Gmina przygotowywała te ulotkę i skontaktuje się z autorem i postara 
się to wyjaśnić. 

Kolejno głos zabrał sołtys wsi Chotylub Pan Jan Kornaga, który zapytał czy istnieje 
moŜliwość wyremontowania dalszej części drogi przez Chotylub.  

Burmistrz Zdzisław Zadworny odpowiadając poinformował, iŜ obecnie nie ma 
środków aby drogę w Chotylubiu wyremontować w całości. 
Następnie Pan Jan Kornaga zwrócił się z pytaniem do Sekretarza pana Andrzeja 
Szymanowskiego o Internet w Chotylubiu, dlaczego nie została zamontowana antena na 
wieŜy kościelnej.  
 Pan Andrzej Szymanowski odpowiadając poinformował, iŜ na wieŜy kościelnej antena do 
odbioru Internetu nie została zamontowana z uwagi na mały zasięg i obecnie trwają 
negocjacje z telekomunikacja, aby na wieŜy telekomunikacji zawiesić antenę do odbioru 
Internetu, ale po niŜszej cenie.  
 
Ad. VI. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 
Wobec braku zgłoszenia interpelacji i zapytań Przewodniczący Pan Edward Batycki 

przeszedł do kolejnego punktu. 
 
Ad. VII. Zako ńczenie obrad  XXIX sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 
Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 15 15 
 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 
 
 
 
 


